
 

 

 
 
 
 

 

 

 
Uddel, 7 juli 2023 

 

Betreft: Reactie op aanvullende vragen Zembla juli 2023 
Middels dit schrijven reageren we op de aanvullende vraag van Zembla van vrijdagochtend 7 juli 2023. 

Deze vraag luidt geparafraseerd als volgt; Waarom kiest de VanDrie Group, gezien de jaarlijks terugkerende 

misstanden en het relatief kleine aandeel kalveren, niet om te stoppen met het importeren van Ierse 

kalveren? 

 

De VanDrie Group maakt de afweging om kalveren  te importeren op basis van het aanbod in combinatie 

met de bezetting in de Nederlandse kalverhouderij en verwachte vraag naar kalfsvlees in de markt. Daarvoor 

betrekken we kalveren uit binnen- en buitenland, waaronder Ierland. Het aanbod vanuit Ierland valt samen 

met een lager aanbod vanuit Nederland. Elke import doen we in lijn met geldende wet- en regelgeving,. We 

verwachten ook van onze leveranciers en transporteurs dat ze zich aan deze wet- en regelgeving houden.  

 

Technische resultaten en onderzoeks-data geven geen aanleiding om aan te nemen dat het  transport vanuit 

Ierland een negatieve impact heeft op diergezondheid. Integendeel, de kalveren uit Ierland hebben 

gemiddeld een lagere ziektelast  en betere technische resultaten in vergelijking met andere kalveren. 

 

De VanDrie Group neemt kennis van de gestelde, geparafraseerde, bewoording: ‘’jaarlijks terugkerende 

misstanden.’’. Europese regelgeving geeft strenge voorwaarden voor lange afstand transport. Elk transport 

van kalveren dient aan deze wettelijke eisen te voldoen. De VanDrie Group vertrouwt erop dat leveranciers 

en transporteurs zich aan deze wetgeving houden en dat bevoegde autoriteiten gedegen toezicht houden op 

de naleving hiervan. Bij constatering van misstanden dragen wij bij aan passende herstelacties met 

bijvoorbeeld constructieve feedback, zoals eerder met u gedeeld, om blijvend te voldoen aan geldende wet- 

en regelgeving. 

  

 

 


